
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 2/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 47/2008 
                                                   

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συμμετοχής του Δήμου ως 
συνδιοργανωτή στη συνάντηση των 
προέδρων ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Ελλάδας και 
κάλυψης μέρους των δαπανών. 

 
       Σήμερα 4 Φεβρουαρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-2-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στην Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 

          Παρόντες                                  Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Μ. Τρανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος   Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Ι. Ταρασίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ι. 

Ακριβόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Σ. Διαμαντής και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Σ. Κρομμύδας, Ι. Ταρασίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 47/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας, Α. Παπαστεργίου, Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 48/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Κάκαρης, Ε. Γουναράς. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 49/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Σ. Μηλιόπουλος, Ε. Γουναράς και αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 51/2008 απόφασης προσήλθε η κα Μ. 
Τσιαμήτρου και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς.  

14. Α. Παπαστεργίου 
15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Σ. Παναγιωτίδης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Ε. Σοφιανίδης 6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 53/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης 

και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Ν. Μωυσιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 54/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Τσιάρας, Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο κ. Ν. 
Μαυροκεφαλίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 55/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. 
Μωυσιάδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησε 
ο κ. Σ. Διαμαντής. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 57/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. 
Διαμαντής, Σ. Κρομμύδας και αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 58/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. 
Μηλιόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. 
Δελαβερίδης, Ε. Σοφιανίδης, Σ. Διαμαντής. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 59/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. 
Γουναράς. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 70/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. 
Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 71/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Π. 
Παυλίδης. 

22. Μ. Σακαλής 
23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 
25. Ι. Καλαϊτζίδης 
26. Γ. Ορφανιδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 

σώμα τα εξής: 
Δήμαρχος: Προέκυψε μία έκτακτη συνάντηση των προέδρων των ΔΗΠΕΘΕ, 

ή δημάρχων ανάλογα με το ποιοι προεδρεύουν γιατί προεδρεύουν και κάποιοι 
δήμαρχοι στα ΔΗΠΕΘΕ, την οποία εισηγούμαστε να συνδιοργανώσουμε στην πόλη 
μας. Έπρεπε να κάνουμε πολύ γρήγορες κινήσεις από τη στιγμή που έφτασε το θέμα 
των ΔΗΠΕΘΕ σε αδιέξοδο, δεν μπορούσαμε να περιμένουμε να περάσει καιρός 
Έπρεπε να έρθει σ΄ αυτό το δημοτικό συμβούλιο, πρέπει να υπάρξει μία πίεση προς 
το υπουργείο Πολιτισμού όσο το δυνατόν συντομότερα γιατί υπάρχουν και 
απλήρωτοι εργαζόμενοι καθώς και πολλά προβλήματα. Δεν έχει υπογραφεί η 
προγραμματική σύμβαση με το ΥΠΠΟ, κάτι που πρέπει να γίνει το συντομότερο 
δυνατόν. Ο Δήμος μπορεί να βάλει το μερτικό του όπως έκανε και πέρυσι αλλά 
πρέπει να δούμε επιτέλους και τι βούλεται να κάνει και το υπουργείο, γι’ αυτό γίνεται 
αυτή η έκτακτη συνάντηση των προέδρων των ΔΗΠΕΘΕ και επειδή 
προγραμματίστηκε για τις 9 με 10 Φεβρουαρίου και μέχρι τότε δεν θα συνεδριάσει 
ξανά το δημ. συμβούλιο, προτείνουμε τη συζήτηση και λήψη εκτάκτως επί του 
θέματος. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση 
και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 1-2-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 
           Με το υπ αριθμ. 35/1-2-08 έγγραφό του το ΔΗ.ΠΕ,ΘΕ. Βέροιας  μας 
ενημερώνει ότι διοργανώνει στις 9 και 10 Φεβρουαρίου 2008, συνάντηση των 
Προέδρων ΔΗΠΕΘΕ της Ελλάδος και ζητά από τον Δήμο μας να συμμετάσχει ως 
συνδιοργανωτής της παραπάνω εκδήλωσης.   

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρο 158 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του 
Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» προβλέπεται ότι  ΄΄ Πιστώσεις που είναι γραμμένες 
στους οικείους κωδικούς αριθμούς του προϋπολογισμού του Δήμου ή της Κοινότητας 
μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου για την 
πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές ή άλλες ιδίως 
πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές εκδηλώσεις που τις οργανώνει ο 
Δήμος ή η Κοινότητα, εφόσον σχετίζονται με την εδαφική του περιφέρεια και 
συνδέονται με την προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών συμφερόντων ή των 
πολιτιστικών και πνευματικών ενδιαφερόντων των κατοίκων του,  β) όμοιες 
εκδηλώσεις που οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο Δήμος ή η Κοινότητα γ) 
Τιμητικές διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία αντιπροσωπειών ή  φυσικών 
προσώπων, τα οποία συνέβαλαν με οποιοδήποτε τρόπο στην κοινωνική, οικονομική και  
πολιτιστική ανάπτυξη ή προβολή του Δήμου ή της Κοινότητας, καθώς και οι 
συνεπαγόμενες δαπάνες δημοσίων σχέσεων δ) Την τουριστική προβολή, με κάθε 
πρόσφορο μέσο, του Δήμου ή της Κοινότητας ε)Έκτακτες επιχορηγήσεις σε νομικά 
πρόσωπα δημοσίου δικαίου του Δήμου ή της Κοινότητας ΄΄. 
         Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00 / 6434-001               
΄΄ Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων ΄  ́υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους                
€ 40.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 40.000,00        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της συνδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας με το 
ΔΗ.ΠΕ,ΘΕ. Βέροιας συνάντηση Προέδρων στις 9 και 10 Φεβρουαρίου 2008, 
ψηφίζοντας τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου τρέχοντος έτους  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 



Κάκαρης: Θα τα πω όσο πιο σύντομα γίνεται γιατί πρέπει να είστε γνώστες 
της άσχημης κατάστασης στην οποία έχουν έρθει όλα τα ΔΗΠΕΘΕ της χώρας και όχι 
μόνο το δικό μας. Όπως γνωρίζετε από το 1982 λειτουργεί αυτός ο θεσμός 
προσφέροντας και διαμορφώνοντας τη θεατρική παιδεία στην περιφέρεια. Κάθε πέντε 
χρόνια από το 1982 που λειτουργούν γινόταν η ανανέωση της προγραμματικής 
σύμβασης. Πολλές φορές υπήρχαν κάποια μικρά προβλήματα αλλά πρώτη φορά η 
κατάσταση που επικρατεί με το υπουργείο είναι τόσο τραγική. Σε πρώτη φάση το 
υπουργείο είπε ότι δεν θα ανανεώσει τις συμβάσεις για πέντε χρόνια όπως γινόταν, 
αλλά θα δώσει μία παράταση μέχρι 31.12.2008. Όπως καταλαβαίνετε, μ΄ αυτή την 
παράταση δεν άλλαζαν τα ποσά της προγραμματικής σύμβασης και παρέμεναν στα 
ανεπαρκή αυτά ποσά που είχαν οριστεί πριν πέντε χρόνια. Το υπουργείο από την 
περυσινή προγραμματική σύμβαση μας χρωστάει 60.000 ευρώ, σε όλα τα ΔΗΠΕΘΕ 
και όχι μόνο στο δικό μας. Εχουμε λοιπόν το περσινό χρέος, φέτος δεν μας δίνουν νέα 
χρήματα από νέα προγραμματική αλλά το σημαντικότερο είναι πως λόγω αυτής της 
κατάστασης, δηλ. δεν υπογράφεται η προγραμματική, δεν μπορεί και ο Δήμος να 
δώσει επιχορήγηση στο ΔΗΠΕΘΕ γιατί θα σταματήσει στην επίτροπο. Η οικονομική 
κατάσταση όλων των θεάτρων, γιατί είχα μία επαφή μ΄ όλους τους προέδρους, είναι 
τραγική, υπάρχουν δημοτικά θέατρα που χρωστούν κι ενάμιση εκατομ. ευρώ. Ετσι 
βρεθήκαμε σ΄ αυτή τη θέση, να μπει δηλ. σαν έκτακτο το θέμα, λόγω των εξελίξεων. 
Είδα μία τρομερή κατάσταση στο υπουργείο, να μη βρίσκουμε άτομα είτε πρόκειται 
για πρόεδρο του Εθνικού Κέντρου Θεάτρου – Χώρου, είτε πρόκειται για διευθυντή 
του Κέντρου, είτε πρόκειται για τη διευθύντρια του τμήματος θεάτρου, δεν μπορούσε 
κανείς, ακόμη κι αν τους βρίσκαμε, να μας δώσει μία απάντηση. Επειδή είχαμε και 
κάποιες πληροφορίες για πολύ αρνητικές εξελίξεις, πέρα ότι δεν υπογραφόταν έστω η 
παράταση της προγραμματικής, συμφωνήσαμε να συναντηθούμε όλοι οι πρόεδροι, 
όλοι έδειξαν μία θετική ανταπόκριση γιατί όλοι είχαν αυτή την αγωνία, όλοι έψαχναν 
κάποιον που θα συντόνιζε αυτές τις δράσεις, δεχθήκαμε συγχαρητήρια και για ακόμη 
μία φορά δείξαμε ότι μπορούμε να παίξουμε αυτόν τον πρωταγωνιστικό ρόλο και ήδη 
σήμερα, από κάποιες επαφές που είχα με το υπουργείο, φάνηκε ότι έχει παίξει ρόλο 
και μόνο το ότι θα γίνει αυτή η συνάντηση, το γνωρίζουν στο υπουργείο γιατί έχουν 
προσκαλεστεί και ίσως υπάρξει μία θετική εξέλιξη. Πιστεύουμε ότι δεν είναι δυνατόν 
να υπάρχει αυτή η αβεβαιότητα σε κάθε λήξη της προγραμματικής σύμβασης, δεν 
μπορεί να δίνεται η εικόνα πως αυτός ο τόσο σημαντικός θεσμός, αυτές οι κοιτίδες 
πολιτισμού που είναι τα ΔΗΠΕΘΕ, είναι ένας πρόσκαιρος θεσμός. Πρέπει να 
ενισχυθούν αυτές οι κοιτίδες πολιτισμού στην περιφέρεια, θεωρούμε ότι τα ΔΗΠΕΘΕ 
πρέπει να ενταχθούν σ΄ ένα σταθερό και θεσμοθετημένο πρόγραμμα οικονομικής 
ενίσχυσης, αυτό αποφασίσαμε όλοι οι πρόεδροι να δώσουμε στην πολιτική ηγεσία 
του υπουργείου να καταλάβει και νομίζω ότι με τη βοήθεια όλων καθώς και των 
μέσων ενημέρωσης θα έχουμε ένα θετικό αποτέλεσμα. Ηδη η εικόνα της πόλης μας 
είναι πολύ θετική μ΄ αυτή την κίνηση στην οποία προχωρήσαμε. Η πρότασή μας είναι 
να γίνει η συνάντηση αυτή σε συνδιοργάνωση με το ΔΗΠΕΘΕ και το ποσό που 
προτείνουμε για την κάλυψη μέρους της δαπάνης είναι 2.500 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Προτείνω να εγκρίνουμε την κάλυψη δαπάνης ύψους 5.000 

ευρώ γιατί θα φιλοξενήσουμε πολύ κόσμο. 
Κάκαρης: Ενδεχομένως να απαιτηθούν λιγότερα από 2.500 ευρώ. 
Πρόεδρος: Ας δεχθούμε την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου αν και δεν θα 

απαιτηθούν τόσα χρήματα.  
Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση καθώς και με την πρόταση του κ. Χ. 

Σκουμπόπουλου για 5.000 ευρώ; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-2-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το υπ΄ αριθ. 35/1-2-08 έγγραφο του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 



4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2008 και στον Κ.Α. 00/6434.001 
«Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 95 και 158 (παρ. 3) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου με τη δημοτική επιχείρηση 
ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Βέροιας της συνάντησης των Προέδρων των ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Ελλάδας, που 
θα πραγματοποιηθεί στη Βέροια στις 9-10 Φεβρουαρίου 2008. 
 Γ) Καθορίζει το ποσό συμμετοχής του, για την κάλυψη μέρους των εξόδων 
της παραπάνω εκδήλωσης, μέχρι του ποσού των € 5.000,00. 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  47 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Σ. Κρομμύδας   
 Ι. Ταρασίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  8-2-2008 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


